
Erg jammer dat hoe duidelijk het al is en hoeveel wetenschap al heeft aangetoond dat al deze straling 
echt de mens niet beter doet. En dat ondanks al deze onderzoeken de straling met steeds hogere 
frequentie door wordt geduwd. Naar mijn mening puur macht van hoger af om ‘de economie beter te 
laten draaien'. Het put de mens de cellen uit. Jullie zetten ons in als poppetjes en we wonen straks in 
een magnetron en dat is nu al….mensen raken uitgeput futloos en passief. 

Ik snap dat ik iets mag melden, maar het zal toch worden doorgeduwd…is dit democratie? Nee 
dictatuur. Hebben we zeggenschap? Nee! Het wordt meegedeeld wat er gaat gebeuren en we mogen 
een brief schrijven…maar wie leest dit? Al jaren is er kennis over straling en er wordt gedaan alsof het 
geen invloed heeft….


